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GENERAL	
Please read the instructions, especially the safety warnings, carefully before use. Keep the instructions and include the 
instructions if you pass the product on to someone else.

USE
This Wiffle Ball Toss Game is a toy and suitable for children over 6 years old. The game is designed for outdoor play. 
It is only intended for private use and not for commercial purposes. Only use the game as described in the instructions 
for use. Any other use is considered improper and can lead to property damage or personal injury.
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SCOPE OF DELIVERY
• Wiffle Ball Rack
• 6 x Wiffle Balls
• Instructions for Use

TECHNICAL SPECIFICATIONS
• Dimensions: approx. 62 cm x 79 cm x 64.5 cm

SAFETY INSTRUCTIONS
Be sure to observe the following safety instructions. Non-observance can lead to injuries and damage to property.

WARNING
•	 Not suitable for children under the age of 36 months due to small parts, which could be swallowed or inhaled by 	 	
	 young children. Choking hazard! To be assembled by an adult. Children should play with adult supervision only.
•	 Never let children play with the packaging. Children can get caught in it and suffocate while playing.
Risk of injury:
• Make sure you maintain a sufficient safety distance from other people or surrounding objects. You can easily injure 	
	 yourself or other people when throwing the balls.
Risk of damage:
•	 Be careful when opening the packaging, the product can be damaged if the packaging is opened with a sharp 	 	
	 knife or pointed object. Never use the product if it is damaged. Carefully inspect the game for damage before and 		
	 after use. Do not use any aggressive cleaning agents, metal brushes or sharp cleaning tools for cleaning. Improper 	
	 cleaning and care of the product can lead to damage.

ASSEMBLY INSTRUCTIONS
Assemble the individual parts as shown in the figure below.
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GAME RULES
•	 The Wiffle Ball Toss Game is designed for 2-6 players (2 players or 2 teams of 2-3 players each). Each player or 	 	
	 team receives the same number of wiffle balls.
•	 The number of rounds to be played is determined.
•	 At a distance of about 5 meters from the target frame, the players try to throw their wiffle balls into the net pockets 		
	 one after the other.
•	 After all players have thrown, the scoring is based on the number of points on the net pockets that have been hit. 	 	
	 The player or team with the most points wins.

CLEANING AND CARE
To clean the game, use a damp, lint-free cloth.

STORAGE
Before storing the Wiffle Ball Toss Game, clean and dry it thoroughly. Store the game in a dry, frost-free room that is 
inaccessible to children.

DISPOSAL
Dispose the Wiffle Ball Toss Game at an authorized waste disposal company or at your local waste facility. Observe the 
currently applicable regulations. If in doubt, ask your disposal facility about environmentally friendly disposal.
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Manufacturer
Carromco GmbH & Co. KG
Mühlenweg 144
22844 Norderstedt
Germany
www.carromo.com 
Made in China

Importer
3e oem sports AG
Flurweg 11
82402 Seeshaupt
Germany
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ALLGEMEINES	
Bitte lesen Sie vor der Verwendung die Gebrauchsanleitung, insbesondere die Sicherheitshinweise, aufmerksam 
durch. Heben Sie die Gebrauchsanleitung auf und legen Sie die Gebrauchsanleitung bei, wenn Sie das Produkt an 
andere Personen weitergeben.

VERWENDUNG
Dieses Wiffle Ball Wurfspiel ist ein Spielzeug und für Kinder ab 6 Jahren geeignet. Das Wiffle Ball Wurfspiel ist für 
das Spielen im Außenbereich vorgesehen. Es ist nur für den privaten Gebrauch und nicht für gewerbliche Zwecke 
bestimmt. Verwenden Sie das Spiel nur wie in der Gebrauchsanweisung beschrieben. Jede andere Verwendung gilt 
als nicht bestimmungsgemäß und kann zu Sachschäden oder zu Personenschäden führen.

LIEFERUMFANG
•	 Wiffle Ball-Gestell
•	 6 x Wiffle Bälle
•	 Gebrauchsanleitung

TECHNISCHE DATEN
•	 Maße: ca. 62 cm x 79 cm x 64.5 cm

SICHERHEITSHINWEISE
Beachten Sie unbedingt die folgenden Sicherheitshinweise. Nichtbeachtung kann zu Verletzungen und Sachschäden 
führen.
ACHTUNG
•	 Lassen Sie Kinder niemals mit der Verpackung spielen. Kinder können sich beim Spielen darin verfangen und 	 	
	 ersticken.
•	 Nicht geeignet für Kinder unter 36 Monaten. Enthält kleine Bauteile, die verschluckt oder eingeatmet werden 	 	
	 können. Erstickungsgefahr! Muss von Erwachsenen aufgebaut werden. Kinder sollten nur unter Aufsicht eines 	 	
	 Erwachsenen spielen.
Verletzungsgefahr:
•	 Achten Sie auf einen ausreichenden Sicherheitsabstand zu anderen Personen oder umliegenden Gegenständen. 	
	 Beim Werfen der Bälle können Sie sich oder andere Personen leicht verletzen.
Beschädigungsgefahr:
•	 Gehen Sie beim Öffnen der Verpackung vorsichtig vor, das Spiel kann beschädigt werden wenn die Verpackung
	 mit einem scharfen Messer oder spitzen Gegenstand geöffnet wird. Verwenden Sie das Produkt niemals, wenn
	 es beschädigt ist. Prüfen Sie das Spiel sorgfältig vor und nach der Verwendung auf Schäden. Verwenden Sie zum
	 Reinigen keine aggressiven Reinigungsmittel, keine Bürsten aus Metall und keine scharfen Reinigungswerkzeuge, 	
	 unsachgemäße Reinigung und Pflege des Spiels kann zu Beschädigungen führen.

AUFBAUANLEITUNG
Montieren Sie die Einzelteile wie in folgender Abbildung dargestellt.
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SPIELREGELN
•	 Das Wiffle Ball Wurfspiel ist für 2-6 Spieler ausgelegt (2 Spieler oder 2 Teams mit je 2-3 Spielern). Jeder Spieler, 		
	 bzw. jedes Team erhält die gleiche Anzahl an Wiffle Bällen. 
•	 Die Anzahl der zu spielenden Runden wird festgelegt. 
•	 Im Abstand von etwa 5 Metern zum Zielgestell versuchen die Spieler nacheinander ihre Wiffle Bälle in die 	 	
	 Netztaschen zu werfen. 
•	 Nachdem alle Spieler geworfen haben erfolgt die Punktewertung anhand der Punktezahlen an den getroffenen 	 	
	 Netztaschen. Der Spieler oder das Team mit den meisten Punkten gewinnt.

REINIGUNG UND PFLEGE
Reinigen Sie das Wiffle Ball Wurfspiel nur mit einem Tuch oder mit einem mit Wasser befeuchteten Lappen.

AUFBEWAHRUNG
Bevor sie das Wiffle Ball Wurfspiel einlagern, reinigen und trocknen Sie es gründlich. Bewahren Sie das Spiel in 
einem trockenen, frostfreien und für Kinder unzugänglichen Raum.

ENTSORGUNG
Entsorgen Sie das Wiffle Ball Wurfspiel über einen zugelassenen Entsorgungsbetrieb oder über Ihre kommunale 
Entsorgungseinrichtung. Beachten Sie die aktuell geltenden Vorschriften. Erkundigen Sie sich im Zweifelsfall bei 
Ihrer Entsorgungseinrichtung über eine umweltgerechte Entsorgung.
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